

Institution of Public Private Partnerships 公私營合作學會

Membership Application Form 會員申請表格

Please complete this form and send to :
The Membership Secretary
Institution of Public Private Partnerships
19/F, Nathan Commercial Building,
430 Nathan Road, Hong Kong.
E-mail address : info@tpmahk.com

填妥本表格並郵寄至：
公私營合作學會
會員秘書收
香港九龍油麻地彌敦道 430 號，
彌敦商業大廈 19A
電郵：info@tpmahk.com

Cheque should be made payable to :
支票請付：
INSTITUTION OF PUBLIC PRIVATE PARTNERSHIPS LIMITED

Membership Grade Applied For 申請會員級別

Fellow Member 資深會員

Member 會員

Student Member 學生會員

Membership Qualification 申請人入會資格

Fellow Member: Candidates who agree with the objects of the Institution and satisfy the Council that they have been engaged for a sufficient period in an important position of responsibility to which they have brought superior knowledge and practice of PPP infrastructure projects. The candidate shall reach an age of 35 at the date of application.

資深會員：認同該機構目標的候選人，並使理事會確信他們已經在一個重要的責任崗位上工作了足夠長的時間，他們帶來了 PPP 基礎設施項目的卓越知識和實踐。候選人應在申請之日年滿 35 歲。

Member: Candidates who agree with the objects of the Institution and satisfy the Council that they have received good general education and possess adequate knowledge and experience of PPP infrastructure projects. The candidate shall reach an age of 18 at the date of application.

會員：認同該機構目標的候選人，並向理事會證明其接受了良好的教育，以及對 PPP 基礎設施項目有足夠的知識和經驗。候選人應在申請之日年滿 18 歲。

Student Member: Candidates who agree with the objects of the Institution and who either shall be a full-time student or has enrolled in a recognized degree course as approved by the Council. There is no age limit for the candidates.

學生會員：認同該機構目標的候選人，應為全日制學生或已修讀理事會認可的學位課程。候選人沒有年齡限制。

Personal Particulars (Complete in block letters or type)**個人資料** (正楷填寫)

Mr / Ms / Dr / Prof / Ir / 英文稱號	Surname 英文姓氏	Other names 英文名字	
Sex 性別	Name in Chinese 中文姓名	Honours / Designations after Name 姓名後名銜	
Date of Birth 出生日期 (dd / mm / yy 日/月/年)	ID Card No. 身份證號碼	Nationality 國籍	
Mobile No. 手機號碼		Email 電郵	
Home Address 住宅地址			
Name of Current Principal Company in English and Chinese 現時所屬主要公司英文及中文名稱		Position in English and Chinese 職位英文及中文名稱	
<input type="checkbox"/> A. Listed co 上市公司; <input type="checkbox"/> B. Private limited co 私人有限公司; <input type="checkbox"/> C. Partnership 合夥企業; <input type="checkbox"/> D. Sole proprietorship 獨資經營; <input type="checkbox"/> E. Subsidiary of overseas co 海外機構之附屬公司; <input type="checkbox"/> G. Statutory or public or not-for-profit co 法定或公營或非牟利組織; <input type="checkbox"/> F. Government 政府; <input type="checkbox"/> H. Others 其他			
Company Address 公司地址			
Tel 電話			
Academic Qualifications 申請人學歷			
From 由	To 至	University & Country 頒發大學及國家	Discipline 修讀學科
Professional Qualifications 申請人專業資格			
Membership No. 會員編號	Grade 會員類別	Name of Institution 機構名稱	Year Obtained 獲頒專業資格年份

Employment/Working Experience Details 申請人工作經驗			
From 由	To 至	Company Name & Address 公司名稱及地址	Position held 職位

Apply for or Transfer of Membership 新會籍或轉會籍申請

I would like to apply for / transfer to the grade of Fellow Member / Member / Student Member

本人現欲申請成為 / 轉為資深會員 / 會員 / 學生會員

Contribution to the IPPP (for Member and Student Member only):

本人對公私營合作學會的貢獻(只供會員和學生會員申請人填寫)：

Declaration 宣言

I hereby apply for / transfer to membership of Institution of Public Private Partnerships and agree to be bound by the Institutions. I understand and accept the intention of Institution of Public Private Partnerships to regularly communicate with me on updates, events, projects, membership, services and publications. Institution of Public Private Partnerships has adopted a Personal Data (Privacy) Policy, Data subjects have a right of access and correction regarding their respective personal data. Data subjects who do not wish to receive communications may notify the Institution in writing. Requests can be directed to the Institution by post at 19/F, Nathan Commercial Building, 430 Nathan Road, Hong Kong, or e-mail to: info@tpmahk.com. Personal data collected by this document will be used to process application for membership and facilitate communications by post, email. The Data subject agrees that the Institution of Public Private Partnerships may use some of its information to the government departments and other agencies authorized by law to receive it for inspection or archival purposes.

本人現申請成為/轉為公私營合作學會之會員，並同意遵守學會制度，明白及接受公私營合作學會定期通知我有關學會的最新資訊、活動、項目、會籍事宜、服務及刊物通訊。公私營合作學會訂定個人資料（私隱）政策，資料當事人有權查閱及更正其相關個人資料。資料當事人如擬停止收取通訊，可以以書面方式向學會提出，郵寄香港九龍彌敦道 430 號彌敦商務大廈 19 樓、或電郵至：info@tpmahk.com。此表格蒐集個人資料的目的為處理入會申請，並通過郵遞、電郵提供聯絡資料。資料當事人同意學會可能將其部份資料給予法例授權接收的政府部門及其他機構，作為查核或存檔之用。

Signature 簽名: _____

Date 日期: _____

Nominator (to be completed by the Nominator)
提名人 (由提名人填寫)

1 st Nominator Name 第一位提名人姓名:
I being Institution of Public Private Partnerships member, hereby propose the applicant. 本人現時乃公私營合作學會之會員，特推薦上述申請人。
Signature 簽名: _____ Date 日期: _____
2 nd Nominator Name 第二位提名人姓名:
I being Institution of Public Private Partnerships member, hereby propose the applicant. 本人現時乃公私營合作學會之會員，特推薦上述申請人。
Signature 簽名: _____ Date 日期: _____

For Membership Secretary use only
此欄僅供會員秘書填寫

Approved on: 批准日期:	Membership No.: 會員號:	Accepted Grade of Member: 會員級別:
Rejected Reason(s): 拒絕理由:		
Cheque No.: 支票號碼:	Date: 日期:	

Completion of Application Form
完成申請表格

[Please check and ✓ items enclosed. 請✓下列各項。]
<input type="checkbox"/> A photograph with name at the back (no glue or staples). 相片一幀背面書寫姓名但請勿用黏膠或書釘。
<input type="checkbox"/> Member: No Annual Subscription Fee will be charged for the year of 2022. Tentatively, the subsequent Annual Subscription fee will be charged HK\$1500. 2022 年免於收取所有會費，學會會員費用暫定為每年 1500 港元。 [Note: Unsuccessful applicants will be refunded with no interest payable. 註：如申請不獲接納將獲退款，惟不獲支付利息。]
<input type="checkbox"/> Student Member: No Annual Subscription Fee will be charged 學生會員不收取年費。
<input type="checkbox"/> A business card (For Member Only). 名片一幀 (適用於會員等級)。
<input type="checkbox"/> The Institution may also give certain information to government agencies and other agencies authorized by law to receive it for inspection or archiving purposes. 本學會亦可能將部份資料給予法例授權接收的政府部門及其他機構，作為查核或存檔之用。